
SE-PO.0052-11/08
P R O T O K Ó Ł      Nr  XLI/08

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu   25 września 2008 roku

O B E C N I:

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  19

Skład Rady Miejskiej:

1. Czesław Badura - obecny
2. Zofia Bazańska - obecna
3. Krystian Dąbrowski - obecny
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - obecny
6. Janusz Gątkiewicz - obecny
7. Mirosław Kędzierski - obecny
8. Marian Kita - obecny
9. Wiesław Konderak - obecny
10. Teresa Kosmala - obecna
11. Andrzej Mentel - obecny
12. Jolanta Moćko - obecna
13. Marcin Musiał - obecny
14. Władysław Oczkowicz - obecny
15. Dominik Penar - obecny
16. Marek Rajca - obecny
17. Grażyna Strączek - obecna
18. Andrzej Świątek - obecny
19. Sławomir Święch - obecny
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak - obecna

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Waldemar  Andzel-  Poseł  RP,  Mariusz  Kozłowski  –  Wicestarosta  Powiatu  Będzińskiego, 
Burmistrz Miasta – Marek Mrozowski, Z-ca Burmistrza Miasta – Anna Ślagórska, Sekretarz Miasta – 
Dorota Bąk, Skarbnik Miasta – Urszula Polak – Wałek, Jacek Kołacz- Dyrekotr PZZOZ, Kierownicy 
Wydziałów  UM,  dyrektorzy  jednostek  i  zakładów  budżetowych,  radni  Powiatu  Będzińskiego, 
mieszkańcy.
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Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Otwieram XLI sesję Rady Miejskiej, zwołaną na postawie art. 20 ust. 1 Ustawy o samorządzie 
gminnym.  Witam wszystkich  gości  i  stwierdzam, że  zgodnie  z  listą  obecności  na sali  jest 
wystarczająca ilość radnych do podejmowania uchwał.

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Poinformował o zgłoszonych autopoprawkach do punktu:
1. 11- „Strategia Rozwoju Miasta- Stare Miasto” - wycofać z porządku obrad na wniosek Komisji  

Rozwoju i Polityki Przestrzennej. Wniosek został przyjęty przez Pana Burmistrza. 
2. 8- powołanie Komisji Uchwał i Wniosków tylko do punktu 10
3. wprowadzenie  punktu  12.23-  projektu  uchwały  w sprawie przekazania  do Wojewódzkiego  

Sądu Administracyjnego w Gliwicach skargi Wojewody Śląskiego na uchwałę Rady Miejskiej  
w Czeladzi Nr XXXVII/479/2008 z dnia 29 maja 2008r.

- Czy ktoś chciałby zaproponować jeszcze jakieś zmiany do porządku obrad?

Teresa Kosmala                            -               radna  

1. Chciała dodać, iż Komisja zaproponowała, by została zwołana odrębna sesja poświęcona  
Strategii Rozwoju Miasta- Stare Miasto oraz Strategii Rozwoju Miasta- Saturn.

2. Zaproponowała  przeniesienie  punktu  12.23-  projektu  uchwały  w  sprawie  przekazania  do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach skargi Wojewody Śląskiego na uchwałę 
Rady Miejskiej w Czeladzi Nr XXXVII/479/2008 z dnia 29 maja 2008r.do punktu 12.3

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Zaproponował   przeniesienie  punktu  12.23-  projektu  uchwały  w  sprawie  przekazania  do  
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach skargi Wojewody Śląskiego na uchwałę 
Rady Miejskiej w Czeladzi Nr XXXVII/479/2008 z dnia 29 maja 2008r.do punktu 12.3

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła porządek obrad z uwzględnieniem  
zmian.

Rada przyjęła następujący porządek obrad:
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1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów z obrad sesji w dniach:

a/ 26 czerwca  2008 r.
b/ 31 lipca 2008 r.

4. Informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Zapytania mieszkańców.
7. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz zapytania mieszkańców.
8. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków do pkt. 10 i 11.
9. Omówienie planu potrzeb na zadania inwestycyjne planowane do realizacji w 2009 r.

a/przyjęcie wniosków dot. planu potrzeb.
10. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Czeladź za I półrocze 2008 r.

a/ Wprowadzenie
b/ Opinie Komisji
c/ Dyskusja
d/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania  
    budżetu Miasta Czeladź za I półrocze 2008 r.

     11. Prezentacja Programu „Strategia Rozwoju Miasta - Saturn.
     12. Podjęcie uchwał w sprawie:

1. rozpatrzenia skargi Pani Władysławy Kozieł na bezczynność Burmistrza Miasta  w 
sprawie sprzedaży działki Nr 13/3 k.m. 50 przy ul. Małobądzkiej 66 w Czeladzi.

2. zmian w budżecie miasta na 2008 rok.
3. Przekazanie do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach skargi 

Wojewody Śląskiego na uchwałę Rady Miejskiej w Czeladzi Nr XXXVII/479/2008 z 
dnia 29 maja 2008r.

4. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 108 k.m. 7 o pow. 16m2 położonej 
przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi.

5. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k.m. 41 o pow. 115m2  przy 
ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

6. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k.m. 41 o pow. 130m2 przy ul. 
Powstańców Śląskich w Czeladzi.

7. przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 97/19 i części działki nr 97/20 k.m. 56 o 
pow. 120m2 położonych przy ul. 27 Stycznia w Czeladzi.

8. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 248/11 k.m. 22 o pow. 68m2 położnej 
przy ul. Ciołkowskiego w Czeladzi.

9. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 14/8 k.m. 16 o pow. 300m2 

położonej przy ul. Przełajskiej w Czeladzi.
10. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 1/3 k.m. 51 o pow. 233m2 położnej 

przy ul. 3 Szyb w Czeladzi.
11. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 108 k.m. 7 o pow. 21m2 położnej 

przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi.
12. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 108 k.m. 7 o pow. 31m2 położnej 

przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi.
13. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 44/2 k.m. 13 o pow. 458m2 położnej 

przy ul. Chmielnej w Czeladzi.
14. przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 70/46 i części działki nr 70/47 k.m. 57 o 

pow. 980m2 położonych przy ul. Spacerowej w Czeladzi.
15. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 108 k.m.7 o pow. 16m2 położnej 

przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi.
16. skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego 1/123 części 

działki nr 30/15 k.m. 41 o pow. 3011m2  przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi 
stanowiącej własność Gminy Czeladź.

17. sprzedaży części działki nr 13/9 k.m. 14 o pow. około 150m2 położnej przy ul. 
Przełajskiej w Czeladzi.

18. nieodpłatnego nabycia działki nr 131 k.m. 20 o pow. 207m2 położnej przy ul. 
Bytomskiej w Czeladzi.

19. sprzedaży części działek nr 99/1; 98/1; 97/1; 95/1 k.m. 32 o powierzchni około 40m2 

położonych w pobliżu ul. Równoległej w Czeladzi.
20. w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.
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21. powołania i ustalenia składów osobowych doraźnych Komisji Rady Miejskiej w 
Czeladzi. 

22. nadania Regulaminu Straży Miejskiej w Czeladzi.
23. rozpatrzenia skargi Państwa Marty i Grzegorza Hanasiewicz na Burmistrza Miasta w 

sprawie bezczynności w wykonywaniu swoich obowiązków i zadań ustawowych.
     13.Sprawy bieżące.
     14.Zamknięcie obrad sesji.

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do przyjęcia protokołu z obrad sesji w dniu 26 czerwca 2008 r.
- Czy są uwagi do  protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

   
GŁOSOWANIE

 14  głosów za
  0  głosy  przeciw
  5  głosów  wstrzymujących  się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji w dniu 31 lipca  2008r.? 
- Czy są uwagi do protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

GŁOSOWANIE /bez: T. Kosmali/

 13  głosów za
  0  głosy  przeciw
  5  głosów  wstrzymujących  się

Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Grażyna Strączek - radny
2. Marek Mrozowski - radna
3. Maria Kiecol - Kierownik Wydziału Audytu Wewnętrznego i Kontroli
4. Andrzej Świątek - radny
5. Władysław Oczkowicz - radny
6. Zofia Gajdzik - Kierownik W. Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej
7. Mirosław Kędzierski - radny

Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do interpelacji  i zapytań radnych.

Ireneusz Gawroński                      -               radna  

- Czy można zamykać stadion na Piaskach po zmroku?
- Organizowane są wyścigi samochodami przy stadionie. Prośba o patrole w tym miejscu po 

godzinie 22.00.
- Jaki jest powód wycinki drzew?
- Ul. Poniatowskiego w kierunku Czeladzi ograniczona jest widoczność.
- Na ul. Dehnelów mieszkaniec wyciął krzak bzu i ma z tego powodu problemy.
- Na jakim etapie jest dokumentacja kanalizacji Józefów?
- Kiedy nastąpi przejęcia zasobów komunalnych?
- Na jakim etapie działania jesteśmy jeśli chodzi o pojemniki na odchody dla psów?

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Ścieżki rowerowe- połączenie z miastami ościennymi, linia Czeladź- Sosnowiec.
- Przedłużenie linii tramwajowej.

Janusz Gątkiewicz                                      -               Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

- Parking przy ul. Trznadla jest w coraz gorszym stanie.
- Ul. Słowiańska- poprzeczny przekop.
- Gdzie ma się zgłosić weterynarz, w sytuacji gdy  mieszkaniec przyjdzie do niego z prośbą o 

udzielenie pomocy zwierzęciu bezdomnemu?
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Andrzej Świątek                            -               radny  

- Przejście pomiędzy ul. Staszica, a Bytomską, ul. Składkowskiego, a 35-lecia. Dotąd tereny te 
było koszone przez miasto, jak jest w chwili obecnej?

- Dwa postępowania przetargowe przeprowadzane przez ZBK, dlaczego tak długo trwają?
- Dlaczego na Gimnazjum Nr 3 nie przeprowadzono jeszcze postępowania przetargowego?
- Dlaczego korty tenisowe przy ul. Grodzieckiej są likwidowane?, co na to Burmistrz?

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Ile Mieszkań jest zasiedlonych w budynku przy ul. Szpitalnej 5?
- Czy Czeladzka Spółdzielnia Mieszkaniowa zarządza nieruchomością objętą skargą?
- 2  września  Rada  Miejska  w  Czeladzi  podjęła  uchwałę  o  przystąpieniu  do  zmiany  planu 

zagospodarowania  przestrzennego  2  działek.  Te  działki  zostały  sprzedane  na  podstawie 
przetargu.  W  wykazie  nieruchomości  nie  ma  mowy,  że  jest  to  teren  pod  budownictwo 
mieszkaniowe. Po sprzedaży zmieniono plan zagospodarowania przestrzennego w tej części. 
Zauważyłam, że na tej części działki odbywają się już prace niwelacyjne. Czy inwestor ma 
pozwolenie?

- Kto był w Komisji przetargowej?
- Kto podpisał umowę notarialną?
- Czy to inwestor na podstawie wykazu nieruchomości i przetargu został wprowadzony w błąd i 

dlaczego wystąpił o zmianę planu?

Władysław Oczkowicz                -               radny  

- Na  ulicy  Betonowej  trwa  rozbiórka  muru,  organizacja  robót  jest  fatalna.  Jest  tam 
niebezpiecznie. 

Jacek Kołacz                                  -               Dyrektor PZZOZ w Będzinie  

- Zaprasza na obchody 50-lecia Szpitala w dniu 18 października 2008r.

Anna Horzelska-  Matyja                           -               Przewodnicząca Komitetu Organizacyjnego  

- Przedstawia scenariusz uroczystości. 

Mariusz Kozłowski                        -                             Wicestarosta Będziński  

- Przedstawiane  i  publikowane  informacje  na  stronie  internetowej  Miasta  Czeladź  są  
nierzetelne. 

- Odpowiadając na interpelacje Pana Świątka pragnę poinformować, iż kort tenisowy nie będzie 
zlikwidowany tylko przeniesiony.

- Odpowiadając na interpelacje Pani Kosmali informuję, iż prace są cały czas pod nadzorem i 
nie otrzymałem do tej pory sygnału samowoli budowlanej. 

- Ścieżki  rowerowe.  Jest  zlecony  projekt  budowlano-  wykonawczy.  Rozmawialiśmy  w  tej  
sprawie z Będzinem. 

Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do zapytań mieszkańców. 
- Czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos?

Mieszkańcy nie zgłosili pytań.

Dot. pkt. 7– porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Jeśli  chodzi  o odpowiedź na interpelacje Pani Kosmali to chcę powiedzieć,  iż  umowa jest 
zgodna z wykazem nieruchomości.

Krzysztof Niebylski                        -              Komendant Straży Miejskiej  

- Zgodnie z § 10 Regulaminu utrzymywania czystości i porządku w gminie Czeladź właściciele 
zwierząt  domowych  zobowiązani  są  do  bezzwłocznego  usuwania  z  miejsc  publicznych 
zanieczyszczeń i odchodów własnych zwierząt domowych. 

- Jeżeli chodzi o wyścigi samochodowe to zwrócimy się w tej sprawie do Policji.
- Jeśli chodzi o zły stan parkingu przy ul. Trznadla to jest to problem pomiędzy dzierżawcą, a 

właścicielem. Nie jest to sprawa karna. 

Zofia Gajdzik                                   -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  

- Dzierżawca zlecił  projekt  remontu do wykonania.  Skontaktuje  się z projektantem na jakim 
etapie jest ta sprawa. 

- Na usunięcie krzewów potrzebne jest zezwolenie.
- Odchody psie. Właściciele psów bronią się, ze nie ma pojemników. To jest wymówka. Można 

również wrzucić odpady do zwykłego pojemnika.
- Jeśli  chodzi  o  przedłużenie  linii  tramwajowym  to  opinia  KZK  GOP  w  tej  sprawie  jest 

negatywna.

Wiesław Krzysiek                          -                             Zastępca Dyrektora MZGK  

- Teren ul. Kilińskiego i Staszica jest posprzątany.
- W przypadku ul. Składkowskiego nie starczyło czasu na wykoszenie tego terenu.
- W przypadku ul. Betonowej możemy tylko interweniować.

Maciej Bednarczyk                       -                             Zastępca Dyrektora ZBK  

- Jeśli chodzi o Szpitalną 5 to nie zasiedlonych jest 10 mieszkań.
- Jeśli chodzi o przetargi przeprowadzone przez ZBK to odpowiedź zostanie przygotowana na 

piśmie.
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Jerzy Górniak                                 -                             Prezes ZIK Sp. Z o.o.  

- Jeśli chodzi o kanalizację Józefowa to 30.11.2008r. będzie dokumentacja.
− Jeśli chodzi o ul. Słowiańską to panujemy nad tym.
−

Ad vocem głos zabrał radny Andrzej Świątek.

Małgorzata Jastrząb                     -               Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

- Jeśli chodzi o przejęcie zasobów komunalnych to czekamy na decyzje SRK.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej,  Prezes CzSM  

- Odnośnie skargi  Państwa Hanasiewicz to pojawił  się taki zapis w ewidencji  gruntów jako  
zaszłość.  Nigdy  ten  grunt  w  zarządzaniu  Czeladzkiej  Spółdzielni  Mieszkaniowej  nie  był.  
Zostało to już skorygowane w ewidencji gruntów.

Dot. pkt. 8 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny punkt to powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
- Proszę o zgłaszanie kandydatur radnych do pracy w Komisji.

Do pracy w Komisji  Uchwał  i  Wniosków  zgłoszono następujących radnych,  którzy  
wyrazili zgodę na pracę w Komisji:

1. Marcin Musiał
2. Grażyna Strączek
3. Dominik Penar
4. Władysław Oczkowicz

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem Komisji w zgłoszonym składzie?

GŁOSOWANIE 

 16  głosów za
   0  głosów przeciw
   6  głosów  wstrzymujących  się
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Dot. pkt. 9 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Punkt 9 to omówienie planu potrzeb na zadania inwestycyjne planowane do realizacji w 2009r.

Małgorzata Skiba            -               Zastępca  Kierownika  Wydziału  Rozowju  Miasta  i  Inżynierii   
Miejskiej

- Dokonuje wprowadzenia do materiału przedstawionego radnym.

Opinie nt. informacji przedstawili:

Władysław Oczkowicz              -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  
Opinia:  Komisja  pozytywnie  opiniuje  przedstawioną  propozycję  zadań  inwestycyjnych  do 
budżetu miasta na rok 2009, uznając ją równocześnie za otwartą. Biorąc pod uwagę fakt, iż 
część  zaproponowanych  zadań  może  nie  uzyskać  finansowania  spoza  budżetu,  Komisja  
uważa,  że  należy  stworzyć  listę  tzw.  Zadań  rezerwowych.  Ponadto  Komisja  wnioskuje  o 
rozważenie możliwości wprowadzenia do budżetu miasta na rok 2009 zadania „Przebudowa 
skrzyżowania ulic Sikorskiego i Mickiewicza – opracowanie dokumentacji”. Komisja wnioskuje  
również o przedłożenie radnym, przed ustaleniem ostatecznej wersji projektu budżetu miasta 
na 2009 rok, wykazu rzeczowego zadań planowanych do realizacji w roku 2009 przez ZIK Sp. 
z o.o. 

Grażyna Strączek                     -               Przewodnicząca  Komisji  Finansowo  –  Budżetowej   
( opinia Komisji pozytywna)

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - radny
2. Marek Mrozowski -  Burmistrz Miasta
3. Andrzej Świątek - radny

Radna Teresa Kosmala zgłosiła wniosek o zmianę porządku obrad dot. rozbudowania punktu 9 o 
podpunkt a dot. przyjęcia wniosków dot. planu potrzeb.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do przyjęcia wniosku Komisji Rozwoju jako wniosku Rady Miejskiej.
- Kto jest za wnioskiem o następującej treści:

Rada  Miejska  pozytywnie  opiniuje  przedstawioną  propozycję  zadań  inwestycyjnych  do 
budżetu miasta na rok 2009, uznając ją równocześnie za otwartą. Biorąc pod uwagę fakt, iż 
część  zaproponowanych  zadań  może  nie  uzyskać  finansowania  spoza  budżetu,  Komisja  
uważa,  że  należy  stworzyć  listę  tzw.  Zadań  rezerwowych.  Ponadto  Rada  wnioskuje  o  
rozważenie możliwości wprowadzenia do budżetu miasta na rok 2009 zadania „Przebudowa 
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skrzyżowania ulic Sikorskiego i Mickiewicza – opracowanie dokumentacji”.  Rada wnioskuje  
również o przedłożenie radnym, przed ustaleniem ostatecznej wersji projektu budżetu miasta 
na 2009 rok, wykazu rzeczowego zadań planowanych do realizacji w roku 2009 przez ZIK Sp. 
z o.o. 

GŁOSOWANIE /bez M. Kędzierskiego, A. Świątka, T. Kosmala, I. Gawrońskiego, Z. Bazańskiej/

 13  głosów za
   0  głosów przeciw
   1  głosów  wstrzymujących  się

Dot. pkt. 10 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do omówienia sprawozdania z wykonania budżetu miasta Czeladź za I 
półrocze 2008r.

a/ Wprowadzenie

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Dokonuje wprowadzenia do materiału przedstawionego radnym.

b/ Opinie Komisji

Opinie nt. informacji przedstawili:

Grażyna Strączek                     -               Przewodnicząca Komisji  Finansowo – Budżetowej  
Opinia Komisji  jest  pozytywna,  jednocześnie  Komisja  wyraziła  niepokój w sprawie stopnia 
realizacji inwestycji, szczególnie w zakresie inwestycji oświatowych.

Władysław Oczkowicz              -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej   
Opinia Komisji pozytywna.

Marek Rajca                       -               Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i   
Bezpieczeństwa- opinia Komisji pozytywna.

Dominik Penar                   -               Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  -opinia 
Komisji pozytywna.

c/ Dyskusja

W dyskusji udział wzięli:

1. T. Kosmala - radna

10



2. U. Polak-Wałek - Skarbnik Miasta
3. A. Świątek - radny

Radna T. Kosmala  oświadczyła, że będzie głosować przeciw ponieważ jej zdaniem nastąpiło 
przekroczenie dyscypliny budżetowej

Ireneusz Gawroński                      -                             Radny  

- Wnioskuję o klika minut przerwy.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Ogłaszam 10 minut przerwy.

PRZERWA

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.

Ireneusz Gawroński                      -                             Przewodniczący Klubu Radnych Czeladzkiej   
Lewicy

- Opinia Klubu Radnych Czeladzkiej Lewicy nt: sprawozdania z wykonania budżetu miasta 
Czeladź za I półrocze 2008r. jest pozytywna.

Ad vocem głos zabrała Skarbnik Miasta Urszula Polak-Wałek.

d/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania  
    budżetu Miasta Czeladź za I półrocze 2008 r.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania  
    budżetu Miasta Czeladź za I półrocze 2008 r.

GŁOSOWANIE /bez K. Dąbrowskiego, Cz. Badury, D. Walczak, M. Rajcy/

 12  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosy  wstrzymujące  się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLI/568/2008 w sprawie przyjęcia informacji o 
przebiegu wykonania    budżetu  Miasta  Czeladź za  I  półrocze  2008  r.   została  przez  Radę 
podjęta.

Dot. pkt. 11 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do prezentacji Programu „Strategia Miasta- Saturn”

Joanna Bąk                       -                             Pracownik Czeladzkiej Izby Tradycji  

- Dokonuje prezentacji Programu „Strategia Miasta- Saturn”

Dot. pkt. 12 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Władysławy Kozieł na 
bezczynność  Burmistrza  Miasta   w  sprawie  sprzedaży  działki  Nr  13/3  k.m.  50  przy  ul.  
Małobądzkiej 66 w Czeladzi.

Małgorzata Jastrząb                     -               Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomości  

- Omawia projekt uchwały.

W dyskusji udział wzięli:

1. M. Kędzierski - radny
2. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta
3. A. Świątek - radny
4. T. Kosmala - radny
5. M. Kita - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy  do  przegłosowania  projektu   uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  Pani  
Władysławy Kozieł na bezczynność Burmistrza Miasta  w sprawie sprzedaży działki Nr 13/3 
k.m. 50 przy ul. Małobądzkiej 66 w Czeladzi. Kto jest za?

GŁOSOWANIE /bez K. Dąbrowskiego, Cz. Badury, D. Walczak, M. Rajcy/

 14  głosów za
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   3  głosy przeciw
   1  głos  wstrzymujący  się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XLI/569/2008 w sprawie rozpatrzenia skargi  
Pani Władysławy Kozieł na bezczynność Burmistrza Miasta  w sprawie sprzedaży działki Nr  
13/3 k.m. 50 przy ul. Małobądzkiej 66 w Czeladzi została przez Radę podjęta. ( skarga została  
uznana za bezzasadną)

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 
rok.

Urszula Polak- Wałek                    -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Jeśli  nie  ma pytań,  uwag to  przystępujemy do głosowania  imiennego projektu  uchwały  w 
sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok  wraz z autopoprawkami.

Przewodniczący Rady wyczytuje nazwiska poszczególnych radnych, którzy stwierdzają 
czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu”.

GŁOSOWANIE /bez W. Oczkowicza/

  17  głosów za
   1  głos  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLI/570/2008  w  sprawie   zmian  w 
budżecie miasta na 2008  rok  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Gliwicach  skargi  Wojewody  Śląskiego  na  uchwałę  Rady  Miejskiej  w  Czeladzi  Nr  
XXXVII/479/2008 z dnia 29 maja 2008r.

- Czy są pytania?, jeśli nie ma kto jest za podjęciem w/w uchwały?

GŁOSOWANIE /bez W. Oczkowicza/
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  15  głosów za
   0  głosów  przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLI/571/2008 w sprawie przekazania do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach skargi Wojewody Śląskiego na uchwałę 
Rady Miejskiej w Czeladzi Nr XXXVII/479/2008  z  dnia  29  maja  2008r. została  przez  Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 108 k.m. 7 
o pow. 16m2 położonej przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi.

- Czy są pytania?, jeśli nie ma kto jest za?

GŁOSOWANIE /bez W. Oczkowicza, K. Dąbrowskiego/

  17  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLI/572/2008 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 108 k.m. 7 o  pow.  16m2  położonej  przy  ul.  
Grodzieckiej w Czeladzi   została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do omówienia  projektu  uchwały  w sprawie  przedłużenia  umowy dzierżawy  
części działki nr 35/110 k.m. 41 o pow. 115m2  przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

- Czy są pytania?, jeśli nie ma pytań kto jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE /bez W. Oczkowicza, K. Dąbrowskiego/

  17  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLI/573/2008 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy części  działki  nr  35/110  k.m.  41  o  pow.  115m2   przy  ul.  Powstańców 
Śląskich w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

14



Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do omówienia  projektu  uchwały  w sprawie  przedłużenia  umowy dzierżawy  
części działki nr 35/110 k.m. 41 o pow. 130m2 przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

- Czy są pytania?, jeśli nie ma kto jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE /bez W. Oczkowicza, K. Dąbrowskiego/

  17  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLI/574/2008 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k.m. 41 o pow. 130m2  przy ul. Powstańców Śląskich 
w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 97/19 i części  
działki nr 97/20 k.m. 56 o pow. 120m2 położonych przy ul. 27 Stycznia w Czeladzi.

- Czy są pytania?, jeśli nie ma kto jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE /bez W. Oczkowicza, K. Dąbrowskiego/

  17  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLI/575/2008 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy działki nr 97/19 i części działki nr 97/20 k.m. 56 o pow. 120m2  położonych 
przy ul. 27 Stycznia w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 248/11  
k.m. 22 o pow. 68m2 położnej przy ul. Ciołkowskiego w Czeladzi.

- Czy są pytania?, jeśli nie ma kto jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE /bez W. Oczkowicza, K. Dąbrowskiego/
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  17  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLI/576/2008 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 248/11 k.m. 22 o pow. 68m2 położnej przy ul. Ciołkowskiego 
w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 14/8 k.m. 
16 o pow. 300m2 położonej przy ul. Przełajskiej w Czeladzi.

- Czy są pytania?, jeśli nie ma kto z państwa radnych jest za?

GŁOSOWANIE /bez W. Oczkowicza, K. Dąbrowskiego/

  17  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLI/577/2008 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 14/8 k.m. 16 o pow. 300m2  położonej przy ul. Przełajskiej w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 1/3 k.m. 51 
o pow. 233m2 położnej przy ul. 3 Szyb w Czeladzi.

- Czy są pytania?, jeśli nie ma kto jest za podjęciem uchwały?
GŁOSOWANIE /bez W. Oczkowicza/

  17  głosów za
   0  głosów  przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLI/578/2008 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 1/3 k.m. 51 o pow. 233m2 położnej przy ul. 3 Szyb w Czeladzi 
została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 108 k.m. 7 
o pow. 21m2 położnej przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi.
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- Czy są pytania?, jeśli nie ma kto jest za?

GŁOSOWANIE /bez W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

  17  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLI/579/2008 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 108 k.m. 7 o pow. 21m2  położnej przy ul. Grodzieckiej w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 108 k.m. 7 
o pow. 31m2 położnej przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi.

- Czy są pytania?, nie widzę, kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE /bez W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

  17  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLI/580/2008 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 108 k.m. 7 o pow. 31m2  położnej przy ul. Grodzieckiej w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Następny projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 44/2  
k.m. 13 o pow. 458m2 położnej przy ul. Chmielnej w Czeladzi.

- Czy są pytania?, nie widzę, kto jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE /bez W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

  17  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLI/581/2008 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 44/2 k.m. 13 o pow. 458m2  położnej przy ul. Chmielnej w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 70/46 i części  
działki nr 70/47 k.m. 57 o pow. 980m2 położonych przy ul. Spacerowej w Czeladzi.

- Czy są pytania?, jeśli nie ma kto jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE /bez W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej, K. Dąbrowskiego/

  16  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLI/582/2008 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy działki nr 70/46 i części działki nr 70/47 k.m. 57 o pow. 980m2  położonych 
przy ul. Spacerowej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 108 k.m.7 
o pow. 16m2 położnej przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi.

- Czy są pytania?, jeśli nie ma kto jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / 1 radny nie brał udziału w głosowaniu/

 
 18  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLI/583/2008 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki  nr 108 k.m.7 o pow. 16m2  położnej przy ul.  Grodzieckiej  w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt  uchwały  w sprawie  skorzystania  z  prawa pierwokupu prawa użytkowania  
wieczystego  1/123 części  działki  nr  30/15 k.m. 41 o pow.  3011m2   przy ul.  Powstańców  
Śląskich w Czeladzi stanowiącej własność Gminy Czeladź.

- Czy są pytania, uwagi? jesli nie ma kto jest za podjęciem uchwały?
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GŁOSOWANIE / bez W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

 17  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLI/584/2008 w sprawie skorzystania z 
prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego 1/123 części działki nr 30/15 k.m. 41 o pow.  
3011m2  przy ul. Powstańców Śląskich  w  Czeladzi  stanowiącej  własność  Gminy  Czeladź 
została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie sprzedaży części działki nr 13/9 k.m. 14 o pow. około  
150m2 położnej przy ul. Przełajskiej w Czeladzi.

- Czy są pytania?, nie widzę, kto jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / bez W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej, T. Kosmali/

 10  głosów za
   2  głosy  przeciw
   4  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLI/585/2008  w  sprawie  sprzedaży 
części działki nr 13/9 k.m. 14 o pow. około 150m2  położnej  przy  ul.  Przełajskiej  w  Czeladzi  
została przez Radę podjęta.
Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia działki nr 131 k.m. 20 o pow. 207m2 

położnej przy ul. Bytomskiej w Czeladzi.
- Czy są pytania, uwagi?, jeśli nie ma kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / bez W. Oczkowicza, K., T. Kosmali/

 14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLI/586/2008 w sprawie nieodpłatnego 
nabycia działki nr 131 k.m. 20 o pow. 207m2  położnej przy ul. Bytomskiej w Czeladzi  została 
przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie sprzedaży części działek nr 99/1; 98/1; 97/1; 95/1 k.m. 32 o 
powierzchni około 40m2 położonych w pobliżu ul. Równoległej w Czeladzi.

- Czy są jakieś pytania?jeśli nie przechodzimy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za 
podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / bez W. Oczkowicza/

 16  głosów za
   0  głosów  przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLI/587/2008  w  sprawie  sprzedaży 
części działek nr 99/1; 98/1; 97/1; 95/1 k.m. 32 o powierzchni około 40m2 położonych w pobliżu 
ul. Równoległej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.
- Czy są jakieś pytania?, jeśli nie ma kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / bez W. Oczkowicza/

 16  głosów za
   2  głosy  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLI/588/2008 w sprawie zaliczenia dróg 
do kategorii dróg gminnych została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny  projekt  uchwały  w  sprawie  powołania  i  ustalenia  składów osobowych  doraźnych  
Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi. 

- Czy są pytania?, jeśli nie  ma kto jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / bez W. Oczkowicza/

 15  głosów za
   2  głosy  przeciw
   1  głos wstrzymujący się
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Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XLI/589/2008 w sprawie  powołania i  
ustalenia składów osobowych doraźnych Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi została przez Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie nadania Regulaminu Straży Miejskiej w Czeladzi.
- Czy są pytania?, jeśli nie ma kto z państwa radnych jest za?

GŁOSOWANIE / bez W. Oczkowicza, A. Świątka/

 14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   3  głosy wstrzymujący się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLI/590/2008  w  sprawie  nadania 
Regulaminu Straży Miejskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Ostatnia uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Państwa Marty i Grzegorza Hanasiewicz na 
Burmistrza  Miasta  w sprawie  bezczynności  w  wykonywaniu  swoich  obowiązków i  zadań  
ustawowych.

- Czy są pytania?

Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

- Proponuję odłożyć rozpatrzenie skargi na następną sesję ponieważ sprawa ta jest w takcie  
wyjaśniania.

Ad vocem głos zabrał radna Teresa Kosmala.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto jest za podjęciem uchwały rozpatrzenia skargi Państwa Marty i Grzegorza Hanasiewicz na 
Burmistrza  Miasta  w sprawie  bezczynności  w  wykonywaniu  swoich  obowiązków i  zadań  
ustawowych?

GŁOSOWANIE / bez W. Oczkowicza/

    7  głosów za
   0  głosów  przeciw
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   11  głosy wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XLI/591/2008 w sprawie  rozpatrzenia 
skargi Państwa Marty i Grzegorza Hanasiewicz na Burmistrza Miasta w sprawie bezczynności  
w wykonywaniu swoich obowiązków i zadań ustawowych została przez Radę podjęta. ( skarga 
został uznana za zasadna)

Dot. pkt. 13    – porządku obrad Sesji  

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje pismo P. Szałańskiego w sprawie inicjatywy uchwałodawczej mieszkańców wraz z 
opinią prawną. Sprawę skierować do Komisji Regulaminowej celem rozpatrzenia.

- Odczytuje pisma w sprawie skargi Pana Ryszarda Liszczyka. Sprawa zostanie rozpatrzona na 
kolejnej sesji jako odrębny punkt porządku obrad sesji.

Dyskusja w sprawie skargi Pana Liszczyka.

W dyskusji udział wzięli:

1. T. Kosmala - radna
2. J. Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady

- Odczytuje pismo w sprawie zaopiniowania reorganizacji Szpitala w Siemianowicach Śląskich. 
Przygotować projekt uchwały na następną sesję.

- Odczytuje  mail  od  Pana  C.  Tarnawskiego  w  sprawie  problemu  bezpańskich  zwierząt  na 
terenie Czeladzi.  Przekazać do Wydziały Rozwoju Miasta w celu przygotowania stosownej 
odpowiedzi.

- Odczytuje  pismo  Dyrektora  Muzeum  Poczty  i  Telekomunikacji  w  sprawie  wsparcia 
finansowego  konferencji  naukowej  poświęconej  twórczości  Czesława  Słani.  Przekazać 
Skarbnikowi Miasta.

- Odczytuje wniosek Związku Nauczycielstwa Polskiego do budżetu na 2009 rok. Przekazać 
wszystkim radnym.

- Odczytuje pismo Pana P. Szałańskiego dot. propozycji do budżetu miasta na 2009r.
- Odczytuje pismo mieszkańców osiedla Musiała dot.  propozycji  do budżetu miasta na 2009 

rok. Pismo przekazać Skarbnikowi Miasta.
- Pismo  Pana   Olejniczaka  dot.  złomnicy.  Przekazać  do  Komisji  Społecznej,  Zdrowia  i 

Bezpieczeństwa.

Marek Rajca                      -               Przewodniczący Komisji Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa          

- Komisja zapoznała się z treścią pisma Pana Olejniczaka i stwierdziła, iż nie jest władna do 
zajęcia stanowiska w tej kwestii.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos w sprawach bieżących?
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Dot. pkt. 14   – porządku obrad Sesji  

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam XLI sesję  Rady Miejskiej w Czeladzi.

P R Z E W O D N I C Z Ą C Y
          RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI

          Sławomir Święch

Protokołowała:

Agnieszka Pilarek
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